



CIMAS INDUSTRIE S.A.R.L.

Parc d'Activités Economiques de Bizerte 241-243 Av. Habib Bourguiba 7000 Bizerte – Tunisie
Tel. 00216.72.420.110 – 00216.72.420.254
Fax. 00216.72.420.689
www.cimasindustrie.tn

CIMAS SRL

Via Val di Rocco, 42 – 06134 Ponte Felcino (Perugia) Italy
Tel. +39 075 5918339 – ax +39 075 5913063
cimas@cimasitalia.it – www.cimasitalia.it



TODAY
as **YESTERDAY**
we choose to grow
TOGETHER



استهلت شركة تشيماس "Cimas"، التي أسستها عائلة لورنزي "Laurenzi"، نشاطها كورشة للمعدات الزراعية في مدينة بيروجيا التاريخية "Perugia" (إيطاليا). وفي عام 1965، قام السيد جيوزيبي لورنزي "Giuseppe Laurenzi" بتوسيعها وتحويلها إلى إنتاج منظومات أعلاف ومنشآت تخزين. وفي وقت قصير، اكتسبت الشركة قبولاً واسعاً في السوق بفضل جودة منتجاتها والقدرة على الابتكار فيما يتعلق بالاحتياجات المتزايدة دائماً لعالم تربية الحيوان. ولكي تظل إحدى الشركات الحيوية والتنافسية في السوق، قبلت شركة تشيماس تحديات العولمة: حافظت على مقرها الصناعي التاريخي في بيروجيا، وفي عام 2003 أسست في منطقة التنمية الاقتصادية بينزرت "Bizerte" (تونس) شركة تشيماس إندوستريه ذ.م.م "Cimas Industrie Sarl"، والتي تهدف إلى أن تكون قادرة على تقديم أداة تشغيلية قادرة على توفير المهارات والخدمات في المجالات السوقية التي تتميز بمعدل نمو مرتفع. وتمتد مساحة المنشأتين على مساحة مغطاة إجمالية تبلغ 11.000 مترًا مربعًا وتتوافر بهما أحدث منظومات تحويل المواد الخام والتحكم الدقيق في جودة المنتج. علاوة على ذلك، فتصميم المنظومات، وتطويرها، وإنتاجها حاصلين على اعتمادات: EN1090-1:2009 + A1:2011. يتعايش التوسع الدولي والجدور معاً، بما يتماشى مع قيم الجديدة، والأمانة، وعدم الكلفة، والحاجة المتواصلة للتطور والابتكار. واليوم، ومع وصول الشركة إلى الجيل السادس، تعد شركة تشيماس نقطة مرجعية لعالم تقنية تربية الحيوان بأكمله ومثالاً على التميز الإيطالي.



Company Cimas, founded by the Laurenzi family, initially started as an agriculture machinery factory in historical city of Perugia, Italy, and in 1965, its business activity was extended and turned to the production of animal feed machinery and storage plants.

In short time, it gained remarkable market's appreciation thanks to its quality products and capacity to innovate and meet the ever-growing requirements of the livestock sector.

To remain vital to and competitive in the market, Cimas has taken the challenges posed by globalization: In addition to its historical factory in Perugia, in 2003 it also founded Cimas Industrie Sarl in the economic development district in Bizerte, Tunisia, with the goal of guaranteeing skills and services to those highly growing market areas. Both facilities extend on overall indoor surface of 11,000 sqm and are equipped with the most advanced raw material processing plants and accurate quality control plants. Moreover, design, development and production are EN1090-1:2009 + A1:2011 certified.

International extent and roots finely combine with reliability, honesty and familiarity, and untiring need to evolve and innovate. Today, with the sixth generation, Cimas is a point of reference for the entire agriculture sector and stands as an example of Italian excellence.

- 01 Feeder (with) gravimetric and magnetic separator
- 02 Power 250 Kw - 4 P
- 03 Screens replacement from the front while the machine is running
- 04 Big rotor hammer mill

